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Ünnepélyesen mutatták be a 10 négyzetméter nagyságú makettet

Dér Stefi, Bohár Dániel, Rétvári Bence

Az irodalmi sorozat szervezői

Hat település önkéntesei gyakorolták 
az árvízi védekezést

Hamarosan megújul a K16 Galéria épülete

Írásunk a 8. oldalon

Nehéz lehet a mai korban „reneszánsz em-
berré” válni. A  pénzhajhász, rohanó világ 
nem kedvez a sokrétű, elmélyedni képes 
szellem megtermékenyülésének, és a min-
dent elárasztó digitalizáció sem teremt ide-
ális környezetet a lelki-szellemi emberek 
számára. 

Már hagyománynak számít, hogy térségünk három települése, Vácrátót, Vácduka és Kisnémedi 
Fidesz-KDNP-s támogatói összeülnek és közös véleményt alkotnak az önkormányzati választási 
esélyekről és lehetőségekről, beszélgetnek a napi politikáról. Ezúttal a téma kibővült az európai 
uniós képviselők választásával kapcsolatos kérdésekre is, de szóba került a hazánk szomszéd-
ságában dúló háború, a migráció és a gender társadalomban betöltött szerepe is. 

Folytatás a 7. oldalon

Folytatás a 4. oldalon

„Dunakeszin valósul meg az ország legnagyobb középiskolai beruházása, amit a dunakesziek 
legóból is megépítettek. Legózni mindenki szeret, a legó összeköt minket” – mondta szombat dél-
előtt Dióssi Csaba polgármester, amikor látványos ünnepség keretében bemutatták a legóból ösz-
szeállított csodálatos makettet, amely hűen tükrözi hazánk jelenlegi legnagyobb iskolai beruhá-
zását, a hét épületből álló, a szeptemberben megnyíló Dunakeszi Diáknegyed modern egységeit.

Legóból is felépült 
a Dunakeszi Diáknegyed

Reneszánsz 
a visszapillantóban

Árvízvédelmi 
gyakorlat Dunakeszin 

Fontos, hogy naprakész 
ismeretekkel rendelkezzenek 

a mentőcsoportok

Váci és dunakeszi 
képzőművész közös kiállítása

Nagyszabású katasztrófavédelmi gyakorla-
tot tartott május 6-án Dunakeszin, a Duna-
parton négy járás hat Duna menti települé-
sének mentőcsoportja a Pest Vármegyei Ka-
tasztrófavédelmi Igazgatóság szervezésé-
ben. Nem ez volt az első gyakorlat, hiszen 
már korábban is voltak hasonlóak, mert úgy 
látják, időnként nem árt felfrissíteni az ed-
dig elsajátított ismereteket, begyakorolni 
az új módszereket. A gyakorlat részleteiről 
Csámpai Attila tűzoltó őrnaggyal, a Pest Vár-
megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság szó-
vivőjével és Dióssi Csabával, Dunakeszi pol-
gármesterével beszélgettünk.

Folytatás a 6. oldalon

Folytatás az 5. oldalon

- A Pest Vármegyei Katasztrófavédelmi Igaz-
gatóság most tartja a mentőcsoportok minő-
sítő gyakorlatát. Jelenleg négy járás hat telepü-
lésének mentőcsoportjai gyakorolják azokat a 
fontos lépéseket, amelyek ilyenkor kötelező-
ek. Mivel Duna menti településekről van szó, a 
legnagyobb veszélyeztetettséget a dunai árvíz je-
lentheti, ezek a mentőcsoportok nagyrészt erre 
készülnek föl – avatott be a részletekbe a szóvivő.

Önkormányzati és uniós 
képviselő-választásra készülve

Folytatás a 2. oldalon Folytatás a 2. oldalon

K16 Galéria: kiemelt 
jubileumi bemutató Dániel 

Kornél tiszteletére a felújítás 
előtt álló kiállítóhelyen  

Több mint 100 program várja 
a látogatókat az idei Ipoly Feszten

Kárpát-medencei kortárs 
magyar irodalmi sorozat 

indul Dunakeszin
Pár napon belül két fontos esemény helyszí-
ne volt május második hetében a váci és du-
nakanyari kötődésű alkotók munkáit is fel-
ölelő modern modern művészeti gyűjtemény-
nek helyet adó K16 galéria: sajtótájékoztató 
keretében bejelentették, hogy hamarosan el-
kezdődhet a kiállítóhely átfogó szépítő-kor-
szerűsítő felújítása, majd ünnepélyes jubile-
umi vernisszázst tartottak a kollekció egyik 
főszereplője, Dániel Kornél születésének 
100. évfordulója kapcsán.

Kárpát-medencei kortárs magyar irodalmi so-
rozat indul Dunakeszin a DÓHSZK Kölcsey Fe-
renc Városi Könyvtár és a VOKE József Atti-
la Művelődési Központ közös szervezésében.  

Beszélgetés a Megafon két influenszerével Kisnémediben
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Az elmaradhatatlan szelfi...-

Rétvári Bence országgyűlési képviselő és Papp László műgyűjtő, a K16 vezetője

A mostani összejövetelt 
Kisnémediben tartották, 
melyen jelen volt dr. Rét-

vári Bence, a Belügyminisztéri-
um parlamenti államtitkára, ott 
voltak a települések polgármes-
terei, önkormányzati képviselői. 
A közönség soraiban ült Nagy 
Feró Kossuth-díjas magyar éne-
kes is. A meghívott vendégeket, a 
Megafon két influenszerét, Déri 
Stefit és Bohár Dánielt dr. Rét-
vári Bence kérdezte életükről, 
munkásságukról, majd napi po-
litikai témákról kérte ki a vendé-
gek véleményét.

A beszélgetések indítása 
előtt Spiegelhalter László Vác-
rátót polgármestere köszöntő-
jében elmondta: június 9. na-
gyon-nagyon fontos dátum a 
magyarok életében, különösen 
azoknál az önkormányzatok-
nál, ahol komoly választás lesz.

„Azon nap estéjén egy na-
gyon-nagyon fontos ered-
ményre fogunk várni, mégpe-

dig az uniós szavazás végered-
ményére. Reméljük, hogy a Fi-
desz-KDNP frakció magasan 
fog nyerni. Ebben nagy szere-
pe lesz az addig tartó harcban a 
Megafonnak” - emelte ki a pol-
gármester.

A házigazda, Edelman 
György, Kisnémedi polgár-
mestere beszélt arról, hogy az 
összejövetellel folytatják a ha-
gyományt, hogy minden na-
gyobb választás előtt az itteni 
Fidesz-szervezet – amely Vác-
hartyán, Kisnémedi és Vác-
duka aktivistáit fogja össze – 
megbeszéli a választással kap-
csolatos teendőket, a várható 
eredményeket.

Dr. Rétvári Bence emlékez-
tette arra a jelenlévőket, hogy 
Vácon voltak már a Megafon 
munkatársaival egy emlékeze-
tes közös találkozón, ami so-
kakban hosszú távon is mély 
nyomokat hagyott, hiszen ők 
elkötelezetten, hivatástudatból 
teszik a dolgukat. Az ország-
gyűlési képviselő megköszön-

te a Megafon több éves mun-
káját, a Megafon-képzéseket, 
amely sokat segített a mosta-
ni kampányban, majd felkér-
te Déri Stefit és Bohár Dánielt, 
hogy beszéljenek magukról és 
munkájukról.

Elkötelezetten, 
hivatástudatból teszik 

a dolgukat 
Déri Stefi, aki korábban a 

Hír Tévénél dolgozott elmond-
ta, hogy a média világa nagyon 
sokat változott az elmúlt 60 év-
ben, gyakorlatilag a televízió-
zás, főleg a hírműfaj elért egy 
közönségplafont. Míg ma már 
a százezres nézettség a tévében 
kiugrónak számít, addig ezzel 
szembe az online térben a plat-
formokon milliókhoz jutnak el, 
de az is igaz, hogy sokkal na-
gyobb a verseny, és sokkal job-
ban meg kell küzdeniük a figye-
lemért, mert sok a választási le-
hetőség, s az emberek azt nézik, 
aki a jobb tartalmat gyártja. 

Az influenszer beszélt ar-
ról is, hogy konzervatív ke-
resztény értelmiségi családban 
nőtt fel a fővárosban. 

„A vidéki Magyarország 
egészen más, mint a nyüzs-
gő és pezsgő és iszonyatosan 
versenyző főváros. A Mega-
fonnál én úgy tekintek erre a 
munkára, mint egy küldetés-
re, mint egy misszióra, küz-
dünk és harcolunk a ballibe-
rális mainstream ellen, és ab-
szolút a jobboldali értékeket 

szeretnénk látni még jó soká-
ig. Hosszú távon nem akarjuk, 
hogy itt, a béke szigetén - aho-
gyan nevezik Magyarországot 
- Európában ettől megfossza-
nak bennünket.

Átvéve a mikrofont Déri Ste-
fitől Bohár Dániel elmond-
ta: gyerekkorában az édesap-
ja Nagy Ferót hallgatta, ezért 
rockzenész szeretett volna len-
ni, de nem volt elég tehetsége 
hozzá. Viszont a nyilvánosság, 
a vélemény elmondása mindig 
olyan erős késztetés volt ben-
ne, amiről tudta, hogy az éle-
te része lesz. Éppen emiatt elég 
fiatalon elhatározta, hogy tele-
vízióban szeretne dolgozni, és 
ez 19-20 éves korában meg is 
valósult, amikor az akkori Hír 
TV-hez került. Tizenkét éven 
keresztül a hagyományos mé-
diában dolgozott, televízióban, 
internetes portáloknál, újságot 
írt, azonban rájött, hogy egy-
szerűen elment a világ a ha-
gyományos médiumok, főleg a 
televízió mellett. 

„Az pedig, hogy patrióta va-
gyok, és óriási hazaszeretet-
tel rendelkező ember ez igazá-

ból az életemben, vagy a szü-
leim révén, családom révén 
nem is volt kérdés” - hallottuk 
az influenszertől, majd Déri 
Stefi részletesen beszélt még 
a szerkesztőségi munkameg-
osztásról, arról, hogy a témá-
kat nagyrészt az „élet írja”. El-
mondta, ő inkább külföldi kül-
politikával foglalkozik, Dani 
pedig a baloldali politikusokat 
próbálja szóra bírni kisebb-na-
gyobb sikerrel.

Elutasítják a háborút, 
a béke mellett teszik le 

a voksukat 
Majd kötetlenül folyt tovább 

a beszélgetés, többek közt fel-
elevenítették 1998-tól 2002-
ig tartó időszakot, a 2010 utá-
ni esztendők politikai hely-
zetét, szó volt a jelenlegi ma-
gyarországi politikai szerve-
ződésekről, például a Magyar 
Péter jelenségről, a Soros Ala-
pítványról, a sok áldozatot kö-
vetelő háborús helyzetről. Ext-
rém példákat vonultattak fel az 
LMBT gender témakörben, de 
foglalkoztak az Európai Unió-

val kapcsolatos visszásságok-
kal is.

„Szerintem akkor lehet vál-
tozás az Európai Unióban, 
hogyha az európai állampol-
gárok érzik azt, hogy ami most 
van, az nekik nem jó. Szerin-
tem Magyarország sok szem-
pontból példát tud mutatni a 
tőlünk nyugatra élőknek azzal, 
hogy ellenezzük az illegális be-
vándorlást. Pontosan látjuk 
ezeket a folyamatokat - amiről 
a polgármester úr is beszélt -, 
nem lehet őket integrálni, te-
hát esélytelen, hiszen folyama-
tos a vallási ellentét, folyama-
tos a feszültség. Ellenezzük a 
genderőrületet, említettük az 
elrettentő példákat és ellenez-
zük a háborút is, mert annak is 
érezzük a kárát és a szörnyűsé-
gét” – mondta ki a végső konk-
lúziót Déri Stefi, akivel egyet-
értésben mindannyian kinyil-
vánították, hogy a béke mel-
lett teszik le voksukat, csak is 
a tárgyalások hozzák el a békét 
az orosz-ukrán háborúban. 

V. I. 
Fotó: Bodonyi Bianka

– A váci polgárok két évvel ezelőtt 
megmentették a galériájukat, most pe-
dig arról beszélhetünk, hogy meg is 
újulhat ez a kiállítóhely. Emlékezetes, 
hogy hosszú levelezés után többedszer 
is felszólította a baloldali városveze-
tés Papp László műgyűjtő-galériave-
zető barátunkat, hogy egyik napról a 
másikra mindent vigyen el innen, ma-
gyarul a helyi hatalom az utcára akar-
ta tenni azt a gyűjteményt, amely évti-
zedek óta kiemelkedően fontos része a 
helyi kulturális kínálatnak. Villámcsa-
pásként hatott a szándék, de végül si-
került kimenekíteni a kiállítóhelyet az 
önkormányzat karmai közül. Ugyan-
akkor fontos emlékeztetni, hogy a vá-
rosvezetés nem csupán utcára akarta 
tenni ezt a kulturális intézményt, ha-
nem nem költött semmit az állagmeg-
óvásra, így aztán nagyon rossz állapo-
túvá vált az ingatlan. A vagyonkezelés 
civil kézbe kerülése után rögtön meg-
indult a felújítás tervezése és a forrás-
keresés is, végül egy határokon átnyúló 
Interreg-pályázatból sikerült fedezetet 
elnyerni. Ez óriási siker, és ez egyéb-

ként egy olyan pályázati forrás, amely 
a váci önkormányzat számára is ren-
delkezésre állt volna, de tudomásunk 
szerint nem éltek vele, ahogy sok más 
lehetőséggel sem, sőt inkább visszauta-
sítottak sok ide szánt kormányzati for-
rást egyértelműen politikai okokból – 
mondta a május 9-én tartott sajtótá-
jékoztatón Rétvári Bence, a térség or-
szággyűlési képviselője.

Hangsúlyozta: itt tehát nem jön létre 
semmi más, ez a hely megmarad kul-
turális színtérnek, találkozási hely-
nek még akkor is, ha a városvezetésnek 
más lett volna az elképzelése az ingat-
lannal.

Papp László kiemelte, hogy ötven év 
munkája van a gyűjteményben, legin-
kább a váci és dunakanyari művészek 
munkáira fókuszálva.

– A jövő vonatkozásában is van egy 
nagy tervünk, éspedig az, hogy hazánk 
első és egyetlen karikatúra múzeumát 
meg tudjuk csinálni. Az anyag nagy 
részét begyűjtöttük, már csak épületet 
kellene találni hozzá. Sok országban 
van ilyen kiállítóhely, miért ne lehet-
ne nálunk is – mondta a galériavezető.

Imre Zsolt, a Fidesz-KDNP párt-

szövetség polgármesterjelöltje így fo-
galmazott: „Az elmúlt csaknem öt év 
a kultúrarombolás időszaka volt vá-
rosunkban, a képzőművészet terén 
jóformán egyetlen bástya ez a gyűj-
temény és kiállítóhely. Hiszen vala-
hol elvesztettük időközben a Duna-
parti szoborparkot, a Gádor-gyűjte-
ményt, a MADI-kiállítást, valahol el-
tűnt, tárolóhelyre került a Hincz gyűj-
temény. Ez a tárlat viszont itt van, és itt 
is marad, ráadásul a kiállítóhely meg-
újulásával Vác is tovább gazdagodik.”

A Dániel Kornél festőművész itt lát-
ható munkáinak fókuszba helyezé-
se kapcsán tartott jubileumi alkalmon 
Papp László így fogalmazott köszöntő-
jében:

„Számos olyan jelentős kollekciónk 
van, amelyeknek kortárs, de egyút-
tal már klasszikussá is vált alkotóinak 
munkásságára tekintve túljutottunk 
vagy hamarosan túljutunk születésük 
századik évfordulóján, mi pedig igyek-
szünk méltó módon megemlékezni 
ezekről a jubileumokról, ezt követe-
li tőlünk a múlt, a nagy elődök, ezek-
nek a helyi kötődésű kiváló képzőmű-
vészeknek a megbecsülése.”KI

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Önkormányzati és uniós 
képviselő-választásra készülve

Beszélgetés a Megafon két influenszerével Kisnémediben

K16 Galéria: kiemelt jubileumi 
bemutató Dániel Kornél tiszteletére 

a felújítás előtt álló kiállítóhelyen  

Rétvári Bence egy Dániel Kornéltól 
vett idézettel kezdte köszöntőjét, mi-
szerint: „Most mondjam el az egész 
művészet lényegét? Elmondom én. 
Mindig az emberséget kell keresni, fő 
dolog a megértés.”

– Erre a megértő szándékra reflek-
tálva nekünk pedig rendkívül fontos, 
hogy mi itt Magyarországon, a Duna-
kanyarban kiemeljük a saját művésze-
ink munkáit, pártoljuk az alkotókat, 
hogy úgy is megláthassuk a bennün-
ket ölelő táj, hazánk szépségeit, aho-
gyan ők látják és értik, látták és értet-

ték. Ezt adja a közösségnek egy mű-
vész, az élet dolgait prózában, lírában, 
képzőművészetben másképp mutatják 
meg, úgy mutatják be, ahogy ők látják 
és ez nekünk befogadóknak egy újfaj-
ta perspektívát kínál. Ezért fontos te-
hát ennek a gyűjteménynek az egyben 
tartása, a bemutatóhely megmentése 
és küszöbön álló felújítása, mert ez egy 
olyan kulturális színtér, ahol mindezt 
a helyi ihletésű szépséget, ezt a művé-
szi megértést meg tudjuk mutatni a fi-
ataloknak, az ide látogató turistáknak 
– mondta a politikus. Ribáry Zoltán
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Valódi értéket hoztunk létre 
a Dunakeszi Diáknegyed megépítésével

Tuzson Bence: Megszilárdítjuk méltó helyünket hazánk élvonalában

Márianosztra méltán lehet büszke a 
gyönyörű természeti környezetére, 
az épített örökségére, ám a minden-

napok eredményes működéséhez elengedhe-
tetlen az egy irányba húzó önkormányzat, egy 
képzett, nagy szakmai tapasztalattal rendel-
kező polgármester. Az elmúlt 5 év eredményei 
azt igazolják, hogy a 14 éves közigazgatási ta-
pasztalattal rendelkező polgármester, Burikné 
Moóri Tamara kiváló vezetői kompetenciával 
rendelkezik, a lakosság elvárásainak megfele-
lően vezeti a települést.

„Fontosnak tartom kiemelni, hogy az 5 
év alatt elért eredmények egy „csapatnak” a 
munkája, a hivatali dolgozók, a képviselők, és 
az szabadidejüket önzetlenül feláldozó embe-
rek közös tevékenységének a sikere” – méltatja 
a helyi közösség összefogását. 

A konkrét eredményekről elmondta: „Az 
óvoda folyamatos, zökkenőmentes működé-
sének biztosítása létfeltétele a falu életképessé-
gének. A tudatos gazdálkodásunknak köszön-
hetően önerőből kültéri játszóeszközök kerül-
tek megvásárlásra 5.250.000 Ft összegben, va-
lamint színes öltöző szekrényeket vásároltunk 

1,3 millió forint értékben. Az óvoda zavarta-
lan működéséhez minden anyagi és személyi 
feltétel biztosított. A szülők kérésére szeptem-
ber óta az óvoda nyitva tartása is változott. Ez-
úton is köszönöm az óvodában dolgozók szak-
mai munkáját, együttműködésüket az ön-
kormányzattal és a szülőkkel” – hangzottak 
Burikné Moóri Tamara polgármester elisme-
rő szavai. 

Mint megtudtuk – a nehéz anyagi helyzetük 
ellenére is – igyekeztek színvonalas programo-
kat szervezni. Példaként említette – sok egyéb 
mellett – a gyereknap, az Ipoly Feszt, Szent Ist-
ván-napi ünnepséget, idősek napja, Galla túra 
programját, megemlékeztek a kommunizmus 
és a bányaszerencsétlenség áldozataira. Térze-
nei és színházi előadások színesítik a helyi kul-
turális életet.

„Az elmúlt időszak anyagi nehézsége az ön-
kormányzatok, vállalkozók és lakosság kö-
rében is nagyon nagy kihívást jelentett és je-
lent még a mai napig is. Kezdődött 2020-ban 
a Covid járvánnyal, majd a megemelkedett re-
zsi költséggel és a folyamatosan emelkedő élel-
miszer árakkal. A lakosság terhét csökkenteni 

próbáltuk olyan módon, hogy az elmúlt idő-
szakban nem emelkedtek a helyi adók, a rászo-
ruló családoknak évente segélycsomag került 
kiosztásra. 

Magyarország Kormányának köszönhető-
en a szociális tűzifa pályázaton évről, évre si-
keresen pályázunk, a 2020-2023-as időszak-
ra 3.682.365 Ft támogatásban részesült önkor-
mányzatunk, melyhez 267.970 Ft önerőt még 
biztosítottunk. Így támogatva azokat a nehéz 
anyagi körülmények között élő családokat, 
akik a szociális tűzifa rendeletünkben lévő fel-
tételeknek megfelelnek. 

BERUHÁZÁSOK, 
FELÚJÍTÁSOK, FEJLESZTÉSEK
Nagy előrelépés településünkön a közvilágítás 
korszerűsítésének megvalósulása. A fejlesz-
tésnek köszönhetően 2020 nyarán led lámpa-
testek kerültek felszerelésre, melynek köszön-
hetően az üzemeltetési költségek is jelentősen 
csökkentek. 
A település épületei a sikeres pályázatnak kö-
szönhetően felújításra kerültek, melyre az 
alábbi támogatási összeget nyertük el: 

Magyar Falu Programban 
elnyert támogatások: 
- Márianosztrai Kistücsök Óvoda  49.943.571
- Hivatal épületének felújítása 48.931.146
- Ravatalozó felújítása 17.024.472
- Orvosi eszköz 1.989.568
-  Belterületi út pályázat  

Őri telep – Börzsönyi út 32.334.410
- Falubusz 14.999.999

Aktív és Ökoturisztikai támogatás: 
- Márianosztrai Zarándok szállás 
Támogatási összeg:  135.000. 000 
Önerő:  15.949.422

Top Plusz pályázatok: 
- Felszíni csapadékvíz elvezetés 219.462.350 
-  Mini bölcsődei  

férőhelyek kialakítása 295.959.893

Európai mezőgazdasági vidékfejlesztési alap: 
- Külterületi utak felújítása pályázat 106.913.453

Ebr pályázatok: 
- Ady Endre és a Dózsa György út felújítása 
Támogatási összeg:  19.362.892
Önerő:  3.416.981
- Vis Major helyzet
Támogatási összeg:  22.500.000
Önerő: 2.500.000

A közel 1 milliárd forint összegű beruházás kö-
szönhető Magyarország Kormányának, és or-
szággyűlési képviselőnknek dr. Rétvári Bencé-
nek valamint azoknak a kollégáknak, akik részt 
vettek a pályázatok megírásában, lebonyolításá-
ban és elszámolásában – összegzett a település 
polgármestere. 

Lapunk érdeklődésére Burikné Moóri Tama-
ra elmondta, hogy a június 9-i polgármester vá-
lasztáson ismét megméretteti magát. 

- Bízom benne, hogy Márianosztra választó 
polgárai értékelik az elmúlt években polgármes-
terként végzett munkámat és újra megtisztelnek 
bizalmukkal, hogy az új képviselő-testület tag-
jaival és a lakossággal összefogva továbbra is a 
település fejlődésért dolgozhassak.

(Vetési)
Fotó: KesziPress

A Börzsöny hegység ölelésében, gyönyörű természeti környezetben elterülő, gazdag történelmi 
és kulturális értékekkel, építészeti örökséggel büszkélkedő település önkormányzata az elmúlt 
öt évben is eredményesen működött, melynek ékes bizonysága, hogy közel egymilliárd forint 
értékű fejlesztés valósult meg a turisták körében is kedvelt közel nyolcszáz éves hegyi faluban. 
A település és környezete vonzerejét jól mutatja, hogy a krónikák leírása szerint Mátyás király, 
Hunyadi János és Kapisztrán János is többször megfordult a faluban.

Egy sikeres fél évtized 
a számok tükrében

Közel egymilliárd forint értékű 
beruházások valósultak meg Márianosztrán

Komoly fejlesztésekkel folytatjuk a munkát körzetünk településein az idén tavasszal is – fogalmazott a lapunknak adott nyi-
latkozatában Tuzson Bence, térségünk országgyűlési képviselője, hazánk igazságügyi minisztere. Mint mondta, épp most si-
került jelentős összegű támogatást szerezni Csömörnek, ahol ebből a pénzből hamarosan megújulhat a Szentháromság-temp-
lom és környezete. Dunakeszin pedig újabb közösségépítő sporthelyszín létesülhet, ugyanis a városnak pályázati forrást nyer-
tünk egy új pumpapálya kialakítására. Ez tulajdonképpen egy olyan játszótér lesz, ahol nemcsak a kerékpározási technika ja-
vítható, de gördeszkával, görkorcsolyával és rollerrel is ideális helyszín lehet a mozgásra – tette hozzá a képviselő.

Különös jelentősége van 
annak, hogy épp most 
sikerült megfelelő tá-

mogatást nyernünk a csömö-
ri Szentháromság-templom és 
környezetének megújítására, 
ugyanis épp tavaly ünnepel-
tük a szakrális épület felszen-
telésének kétszázötven éves ju-
bileumát – hangsúlyozta a la-
punknak adott nyilatkoztá-
ban Tuzson Bence, térségünk 
országgyűlési képviselője, ha-
zánk igazságügyi minisztere. 
Mint mondta, kiváló alkalom 
volt ez a kerek évforduló arra is, 
hogy visszatekintsünk a közös-
ség múltjára, „a kezdetek kez-
detére” – ahogyan Pető Gábor 
atya, csömöri plébános fogal-
mazott tavaly a jubileum jelen-
tőségéről szólva –, s valóban le-
hetőségünk volt akkor vissza-
pillantani egészen a templom-
építésig, valamint módunkban 
állt betekinteni abba is, hogy az 
évtizedek és évszázadok folya-
mán milyen sok minden tör-
tént a település életében. Mind-

ezt ugyanis egy alkalmi kiállí-
táson is megörökítették, amely 
képi anyagában és tárgyi em-
lékeiben, valamint régi köny-
vek formájában szemléltette 
azt, hogy a templom milyen dí-
szes lett, illetve hogyan élt a he-
lyi hívő közösség – fogalmazott 
a képviselő.

Tuzson Bence beszélt arról 
is, hogy hamarosan újabb kö-
zösségépítő sporthelyszín léte-
sülhet Dunakeszin, „a város-
nak ugyanis sikerült megfele-
lő pályázati forrást szereznünk 
egy új pumpapálya kialakí-
tására. Ez egy olyan játszótér 
lesz, ahol nemcsak a kerékpá-
rozási technika javítható, de 
gördeszkával, görkorcsolyával 
és rollerrel is ideális helyszín 
lehet a mozgásra. Egyszer-
re erősíti az erőnlétet, az ál-
lóképességet és az izomzatot” 
– tette hozzá a képviselő, aki 
hangsúlyozta azt is, hogy az új 
pálya kialakítása nem igényel 
fakivágást, ugyanis egy eddig 
nem használt területen épül 

majd meg, a beruházás pe-
dig ezen felül zöldterület-fej-
lesztést is magában foglal, va-
lamint további előnye, hogy 
az EuroVelo kerékpárútról is 
könnyen megközelíthető lesz.

A Dunakeszi Diáknegyedre 
vonatkozó kérdésünkre vála-
szolva Tuzson Bence elmond-
ta, hogy annak környezete ma 
már valóban úgy néz ki, mint 
egy egyetemváros, sőt, nemrég 
már elkészültek a medencék 
is a tornaórákhoz és a sporto-
láshoz, csodálatosak és lenyű-
gözőek a hatalmas belső te-
rek. „Valóban minden okunk 
megvan arra, hogy büszkék le-
gyünk, hiszen egy olyan cso-
dálatos oktatási komplexumot 
sikerült létrehoznunk Duna-
keszin, amelyik gyakorlati-
lag egyedülálló országos szin-
ten is, nem véletlenül ez ha-
zánk jelenlegi legnagyobb is-
kolai beruházása. Én emlék-
szem még a kezdetekre, az első 
egyeztetésekre, amikor kita-
láltuk, hogy milyen fejlesztés-

re lenne szükség a városban, 
s emlékszem az első lépések-
re is, hogyan haladtunk foko-
zatosan a tervezéssel, hamaro-
san pedig már a kivitelezéssel 
is. Természetesen még dolgoz-
nak a helyszínen a szakembe-
rek, zajlanak a befejező mun-
kálatok, de összességében az 
épületek elkészültek, a kül-
ső terek is látványosan ren-
dezettek, a belső terek pedig 
csodálatos kialakításukkal le-
nyűgözik a szemlélőt. Biz-
tosra veszem, hogy öröm lesz 
itt tanulni minden diáknak. 

Térségünk több települé-
sét is érinti az MVM Mobiliti 
újabb fejlesztése – folytatta a 
képviselő –, a cég ugyanis a 
múlt hónapban kapott jelen-
tős összegű, 1,2 milliárd forin-
tos támogatást elektromos töl-
tőoszlopok telepítésére. A be-
ruházás részeként Dunake-
szi mellett Csömörön és Fóton 
is épülnek majd ilyen beren-
dezések. A programban or-
szágos szinten húsz helyszí-

nen telepítenek négy-négy da-
rab, egyenként százötven kilo-
watt teljesítményű töltőoszlo-
pot. Saját beruházásokkal és 
a partneri megállapodások ré-
vén a cég már csaknem ezer-
ötszáz töltési pontot hozott 
létre hazánkban, ennek a há-
lózatnak pedig része lesz im-
már Csömör, Dunakeszi és 
Fót is. Meggyőződésem, hogy 
minden ilyen jellegű fejlesz-
tés nagyban hozzájárul ahhoz, 
hogy megszilárdítsuk a mél-
tán kiérdemelt helyünket Ma-
gyarország élvonalában. Eh-

hez az alkotómunkához azon-
ban békére és biztonságra van 
szükség. Még sosem volt eny-
nyire fontos, hogy kiálljunk 
családunk, gyermekeink, ott-
honunk biztonságáért, az el-
ért eredményeinkért. Ezért is 
fontos, hogy a közelgő válasz-
tásokon tisztában legyünk az-
zal mit kockáztatunk, ha rosz-
szul döntünk és belesodró-
dunk egy háborúba. Mi a béke 
pártján állunk! – nyilatkoz-
ta lapunknak Tuzson Bence.

Szabó Palócz Attila
Fotó: Ligeti Edina

Tuzson Bence igazságügyi miniszter, országgyűlési képviselő

Burikné Moóri Tamara polgármester
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Dióssi Csaba polgármester Nyul Zoltán helyettes államtitkár

A két igazgató asszony: Zentai Kati és Szekeres-Joó Eszter

A diáknegyed makettjét 130 000 kockából építették a diákok, tanárok, civil közösségek

A Dunakeszi IV. számú házi gyermekorvosi körzetet is támo-
gatta a K&H gyógyvarázs a pénzintézet dolgozóinak karácso-
nyi felajánlásából. A gyermekorvosi rendelő 667 ezer forint 
értékben kapott a gyermekek gyorsabb diagnosztikáját és 
hatékony gyógyítását segítő orvosi műszereket.

Aki eddig ilyen pályán szeretett volna tekerni, vagyis pumpál-
ni, annak más városba kellett ezért mennie, de ez nemsokára 
már a múlté. Dióssi Csaba polgármester közösségi oldalán je-
lentette be, hogy sikeresen pályázott a város, ezért egy menő 
pálya fog épülni Dunakeszin, a Katonadomb közelében – írja 
a dunakeszipost.hu.

Innovatív műszereket kapott egy dunakeszi 
gyermekorvosi rendelő a K&H gyógyvarázstól

Pumpapályája épül a Katonadombon 

A K&H már két évtize-
de hirdeti meg min-
den évben a gyermek-

egészségügyet támogató K&H 
gyógyvarázs pályázatát. A prog-
ram jóvoltából eddig összesen 
874 millió forint értékben, 551 
alkalommal támogatta a pénz-
intézet a gyermekeket gyógyító 
szakembereket olyan korszerű 
eszközökkel, amelyek segítségé-
vel gyorsan és pontosan tudják 
diagnosztizálni és hatékonyan 
kezelni a kis betegeket.

„A K&H gyógyvarázshoz 
minden évben csatlakoznak a 
K&H dolgozói is, legyen szó 
egyszeri támogatásról, a szemé-
lyi jövedelemadójuk felajánlásá-
ról vagy karácsonyi adomány-
ról” – mondta el Bartonovszki 
Ákos Ferenc, a K&H dunake-
szi ügyfélpontjának vezető-
je. „2023 karácsonyán 13. alka-
lommal ajánlották fel a K&H 
dolgozói közül többen karácso-

nyi vacsorájuk összegét a gyer-
mekegészségügy javára, emel-
lett pedig még jótékony-
sági vásárt is szervez-
tek, amely bevéte-
lét szintén a K&H 
g yóg y varázsna k 
adták. Az így ösz-
szegyűlt összeg egy 
részéből, 667 ezer fo-
rintból a Dunakeszi  
IV. számú házi gyermekor-
vosi körzet számára vettünk in-
novatív, a gyermekek pontos di-
agnosztikáját, hatékony kezelé-
sét támogató eszközöket, ame-
lyek segítségével a gyermekek 
hamarabb felgyógyulhatnak 
és újra teljes életet élhetnek”.

“Köszönjük a K&H dolgozói-
nak és a gyógyvarázs program-
nak, hogy partnereink abban, 
hogy országos problémára hely-
ben találjunk megoldást, mert 
ezzel a vizeletelemző készülék-
kel segítenek csökkenteni a vá-

rólistákat és az orvos-beteg 
találkozások számát. Egy szü-
lőnek nagyon fontos, hogy gyer-
meke egészségéért mindent a le-
hető legrövidebb idő alatt intéz-
hessen el és ez a műszer is erre 
nyújt megoldást” – magyaráz-
ta Dióssi Csaba polgármester.

Hozzátette: „Ez a felaján-
lás nagyon jól illeszkedik abba 
a programba, ami itt Duna-
keszin elindult, a gyermek- 
és felnőttháziorvosok számá-
ra vérképelemző kislaborokat 
szerzünk be, hogy gyorsabb le-

gyen a diagnózisok felállítá-
sa. A gyermekorvosi rendelő 
egy vizeletvizsgáló készülék-
kel és egy modern, érintkezés-
mentes lázmérővel lett gazda-
gabb. Az eszközök segítségé-
vel a gyermekeknél a tünetek 
alapján felmerülő gyanú ese-
tén helyben, vizeletből vagy 
akár egy csepp vérből azon-
nal kiszűrhetőek a gyulladá-
sos paraméterek, fertőzések 
vagy akár a vitaminhiány. Így 
az orvos megerősítést kap a 
megfelelő terápia elkezdésére.”

De mi is az a pumpapá-
lya? Egy olyan folytató-
lagos körpálya, amelyet 

kanyarok és hullámok alkot-
nak. Formájának köszönhetően 
élvezetes, ugyanakkor bizton-
ságos kikapcsolódási lehetőség. 
Helytakarékos, akár egy kosár-
labdapálya-méretű területen el-
fér, de úgy tudjuk, Dunakeszin 
lesz a környék legnagyobb pá-
lyája. Az aszfalt pumpapályák 
használhatók bármilyen típu-
sú kerékpárral, gördeszkával, 
görkorcsolyával, rollerrel, szin-
te bármivel, ami gurul.

A kialakított terepet bármi-
lyen korú és tudásszintű kerék-

párosok használhatják. Egy jól 
megépített pálya egyaránt tö-
kéletes az alapok elsajátításá-
ra, ugyanakkor alkalmas pro-
fik edzésére és versenyzésre is. 
Pedálozás helyett a testsúly át-
helyezésével ún. “pumpálás-
sal” tudjuk hajtani magunkat.

A polgármester posztjá-
ban kiemelte, hogy az új pá-
lya nem igényel fakivágást, 
eddig nem használt terüle-
ten épül meg. Emellett zöld-
terület-fejlesztést is magá-
ba foglal a projekt, valamint 
az EuroVelo 6 kerékpárútról is 
könnyen megközelíthető lesz.

„Mérnökként is lenyűgöző fo-
lyamat volt a ’kockaépület’ ter-
vezése. A terepasztalon az is jól 
látszik, micsoda szintkülönb-
ségek vannak az épületek kö-
zött” – mondta megnyitó be-
szédében a városvezető az új 
iskolavárosban rendezett ün-
nepségen. „Ez a makett is ar-
ról tanúskodik, hogy nagyon 
nagy dolog történt a városban, 
ami több emberöltőn át óriási 
hatással lesz a dunakesziek éle-
tére. Még a ti unokáitok uno-
kái is fogják élvezni a Duna-
keszi Diáknegyed hatásait” – 
mondta Dióssi Csaba a diákok 
felé fordulva. 

Az új oktatási intézmény 
építésének jelentőségét mi sem 
mutatja jobban, hogy Duna-
keszin eddig egy középfokú 
iskola volt, az 1963-ban ala-
pított Radnóti gimnázium, 
amely évente 100 diáknak tu-
dott helyett adni, miközben 
500 diák végzett évente az ál-
talános iskolákban. – A diák-
negyed plusz 300 diáknak biz-
tosítja helyben a továbbtanulás 
lehetőségét – tette hozzá a pol-
gármester. 

A 123 ezer négyzetméteren 
elterülő diáknegyed hét nagy 
épületből áll. A két középfo-
kú intézménynek otthont adó 
komplexum a város oktatá-
si életén kívül – a két sport-
csarnokkal és az uszodájával – 
óriási hatással lesz Dunakeszi 
kulturális és sportéletére. 

Dióssi Csaba köszönetét fe-
jezte ki a kiváló minőségben és 
jóval a határidő előtt elkészült 
beruházás megvalósításá-
ért a projektmenedzsereknek, 
a színvonalas kivitelezésben 
résztvevő valamennyi közre-
működőnek. Köszönetet mon-
dott a Dunakeszi Programiro-
da munkatársainak, akik ötle-
te alapján készült el legóból (is) 
a diáknegyed, melyet 260-an 
építettek fel, a tervezésre 1000 
munkaórát, a kivitelezésre 400 
órát fordítottak. A csodálatos 
makett súlya 120 kg, 132.000 
kocka alkotja és a területe 10 
négyzetméter. 

A kivitelező vállalat, a mér-
nökök, a szakemberek, a be-
ruházásban közreműködő va-
lamennyi alkotó ember kiváló 
teljesítményének bizonysága, 
hogy jóval a határidő előtt már 
szinte kulcsrakész műszaki ál-
lapotban van a gigaberuházás. 

Ezt emelte ki beszédében 
Nyul Zoltán, az Építési és Köz-
lekedési Minisztérium magas-
építési beruházásokért felelős 
helyettes államtitkára is, aki 
szerint a nagy beruházás és a 
legóból épített makett között 
– sok egyéb mellett – az össz-
hangot a minőségi munkavég-
zés jelenti. Nyul Zoltán nagyon 
fontosnak nevezte az oktatás 
minőségét is, amire hatással 
van az épített környezet is. „De 
nagyon fontos, hogy minőségi 
pedagógusok, tanulni akaró és 

ezért tenni tudó diákok közös 
produkciójaként szülessenek 
meg az eredmények. Fontos, 
hogy mindehhez olyan kör-
nyezetet biztosítsunk, amely 
motiváló, ami mindenki szá-
mára vonzó és inspiráló, ahol 
jó tanítani, jó tanulni, és jó 
dolgozni a közösségért” – so-
rolta a helyettes államtitkár, 
aki szerint a Dunakeszi Diák-
negyed ilyen oktatási centrum. 

Hozzátette: a komplexum 
visszaigazolja, hogy a magyar 
kormány jó döntést hozott a 
szükséges források biztosítá-
sával. 

A jelenleg ideiglenes helyen 
működő két középfokú oktatá-
si intézmény igazgatója is nagy 
elismeréssel beszélt az új „ott-
honukról”, a szeptemberben 
megnyíló Dunakeszi Diákne-
gyedről, a makettépítés közös-
ségformáló és erősítő jelentő-
ségéről.

 Zentai Kati, a IV. Béla Ki-
rály Gimnázium igazgatója kö-
szöntőjében kiemelte: „Mind-
annyian megmutattuk, hogy 
közösen alkotni, létrehozni va-
lamilyen maradandót, az rend-
kívül jó. Az áldozatos munka, 
az elkötelezettség hozzájárult 

ahhoz, hogy ez a projekt lét-
rejöjjön. Ez a makett nem csak 
szép és részletes, hanem jelké-
pe annak is, hogy mennyire 
fontos számunkra a közösség 
és az említett együttműködés. 
A legó szó jelentéséhez híven 
mindannyian jól játszottunk.” 

Szekeres-Joó Eszter, a VSZC 
Lányi Ferenc Technikum és 
Szakképző Iskola igazgatója sze-
rint a diáknegyed fantasztikus 
dimenziókat nyit a város közép-
fokú oktatásában. „Kívánom 
mindenkinek, hogy ebbe bár-
milyen formában tudjon bekap-
csolódni, hogy ezt a Dunakeszi 
Diáknegyed közösséget együtt 
tudjuk majd tovább építeni.” 

A beszédek után a Farkas Fe-
renc Ami, és a IV. Béla Király 
Gimnázium és a VSZC Lányi 
Ferenc Technikum és Szak-
képző Iskola diákjaiból ala-

kult tánccsoportok látványos 
műsorral ajándékozták a meg 
a közönséget Dézsy Yvett ve-
zetésével. A legóváros ünne-
pélyes bemutatója végén az ön-

kormányzat ajándékkal ked-
veskedett a Dunakeszi Diák-
negyedet legóból felépítő csa-
patok tagjainak. 

Vetési Imre

Folytatás a címlapról

Legóból is felépült a Dunakeszi Diáknegyed

Újabb fontos orvosi eszközökkel bővült 
a városi egészségügyi ellátórendszer
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A siker kapujában a VSD csapata

Május utolsó hétvégéje a gyerekeké, nemcsak a Dunakeszi 
Gyereknap, hanem a Pest Vármegyei Rendőr- és Katasztrófa-
védelmi Nap is ekkor lesz a Katonadombon. Két napon át sok-
sok élmény várja a családokat.

A tavalyi siker után nem is volt kérdés az idei rendezvény, 
amihez az égiek is a lehető legszebb tavaszi időjárást biztosí-
tották, így már zöld volt az út a Szeretem Dunakeszit Egyesü-
let szervezésében megtartott Állati jó családi nap előtt. 

Gyereknapi hétvége 
Dunakeszin

Állati jó családi nap volt

A szombatot a rendőrök és 
a katasztrófavédők ural-

ják majd. A programok 10.00 
és 14.30 között látogatha-
tók. Lesz rendőrmotoros be-
mutató, kutyás bemutató, biz-
tonsági öv szimulátor, ver-
senyautó szimulátor, emelő-
kosaras tűzoltó autó, füst sá-
tor, oltófal ügyességi verseny 
és még sok izgalmas attrakció.

VASÁRNAP GYEREKNAP
Halász Judit koncerttel nyi-
tunk és Horváth Tamás kon-
certtel zárjuk majd az idei 
gyereknapot, de a két prog-
rampont között számos más 
érdekességgel is készülünk. 
Ingyenes játékok, ládavas-
út, óriáskerék, sárkányhajó-
zás, kézműves foglalkozások, 
színpadi bemutatók, óriásbu-
borék, vitorlázórepülő és szí-
nes programkavalkád. A Du-
nakeszi Shop is kitelepül.

ELŐSZÖR, MÁSODSZOR, 
HARMADSZOR... ZOKNI!
Ahogy több fórumon hirdet-
tük, itt még beválthatók azok 
a „Gyűjtsd össze Dunakeszit!” 

matricás albumok, amik má-
jus 1-ig nem teltek be, de az-
óta sikerült minden matricát 
beragasztani. És még a hely-
színen is lesz lehetőség mat-
ricagyűjtésre és cserére. Fon-
tos tudnivaló, hogy gyerek-
nap után végleg lezárul a Zok-
ni akció, érdemes élni ez-
zel az utolsó lehetőséggel.

SZÁZSZORSZÉP DUNAKE-
SZI - A HELYTÖRTÉNETI 
MESEKÖNYV 3. KÖTETE
Teljesen titokban tartot-
tuk eddig, de most eláruljuk, 
hogy elkészült a helytörténe-
ti mesekönyvsorozat 3. köte-
te, a Százszorszép Dunakeszi. 
Ezúttal Dunakeszi természe-
ti értékeit mutatjuk be a gye-
rekeknek, ezért az óvó nénik 
és tanító nénik mellett Nyí-
ri Márton környezetvédele-
mért felelős alpolgármester 
és Tóth Eszter főkertész is írt 
1-1 mesét. Mivel Zokni nélkül 
már nincs élet, a matricás al-
bumban megkedvelt kutyus 
is, mint főszereplő, megjele-
nik benne. A kötet a gyerek-
napon, a Dunakeszi Shop-ban 

meg is vásárolható és termé-
szetesen be is mutatjuk. A 
matricás sátornál a meseolva-
só kuckóban várjuk a gyere-
keket, akiknek a szerzők ma-
guk olvassák fel a meséket.

#ILOVEDUNAKESZI
A Helen Doron nyelviskolá-
val közösen pedig online ak-
ciót hirdetünk. Azok kö-
zött, akik posztolnak a ren-
dezvény napján a hely-
színről a Facebookon és 
#iloveDunakeszi #Dunakeszi-
Programiroda #HelenDoron 
hashtaggel megjelölik a ké-
pet, kisorsolunk 5 db 1 hóna-
pos ingyenes angol nyelvisko-
lai képzést gyermekek részére.
Mindenkit várunk szere-
tettel! Jó szórakozást kívá-

nunk! – olvasható az ön-
kormányzat hivatalos web-
oldalán, a duankeszi.hu-n.

RENDŐRNAPI 
PROGRAMOK
09:30 Rendőrmotoros bemutató
10:05 Rendőrségi és ka-
tasztrófavédelmi bemutató
10:45 Térzene – Készen-
léti Rendőrség Zenekara
11:25 Bűnügyi kutyás bemutató
19:00 Korál koncert
További programok a Ka-
tonadombon 12:00 – 14:30
• bűnügyi technikusok bemu-
tatója
• bűnmegelőzési sátor
• balesetmegelőzési sátor
• biztonsági öv szimulátor (18 
éven felülieknek)
• kerékpáros ügyességi pá-

lya (gyermekeknek és felnőt-
teknek)
• motorkerékpár szimulátor 
(gyermekeknek és felnőttek-
nek)
• versenyautó szimulátor
• KRESZ teszt
• fegyverbemutató
• Hagyományőrző Rendőrszá-
zad eszközeinek és felszerelé-
sének bemutatója
• TEK eszközeinek és felszere-
léseinek bemutatása
• füstsátor
• tűzoltó emelőkosaras jármű
• tűzmegelőzési sátor
• tálca tűzoltási bemutató
• oltófal ügyességi verseny
• állatsimogatás (Készenléti 
Rendőrség szolgálati lova)
• A Pest vármegyei Kutató-
Mentő Szolgálat eszközeinek 

és felszereléseinek bemutatása
• BV eszközeinek és felszerelé-
seinek bemutatása
• spinner 360 selfie
• multicam 6

GYEREKNAPI 
PROGRAMOK
11:00 Halász Judit koncert
12:00-14:00 sárkányhajózás a 
strandon
12:35 “Így tedd rá”
12:50 Német nemzetiségi nép-
tánc
13:15 Cheerleader
13:30 Víz világnapja rajzpályá-
zat eredményhirdetése
13:45 Cheerleader
14:05 hangszerválasztó
14:50 Musztáng SE
15:20 Et Vie Danse
17:30 Horváth Tamás

A Katonadombon már 
kora délelőttől várták 
az érdeklődőket izgal-

mas és ingyenes programok-
kal. Volt ott lovaglás, állatsimo-
gatás, kutyás ügyességi bemuta-
tók, kutya szépségverseny, hül-
lőbemutató és kisebbek örömé-
re a művésztelepen is egész nap 
lehetett festeni, hajtogatni, raj-
zolni. A környezetvédelmi és 
edukációs ismeretterjesztő játé-
kok is sok gyerkőcöt lefoglaltak. 
A nap folyamán egyre csak sza-
porodtak az arcfestésen készült 
remekművek színesítve ezzel a 
rendezvényt. A gólyalábas show 
és a lufihajtogatás is újra nagy 
vidámságot okozott. 

Az idei év jócskán tarto-
gatott táncos meglepetése-
ket, vendégszereplők vol-
tak a városi pomponlányok 
és két nagyszabású hiphop 
előadást is láthattunk. Az 
Animal Cannibals tagjai már 
haza járnak a Szeretem Du-
nakeszit rendezvényekre, 
akik a nap műsorainak jó-
kedvű konferálása mellett egy 
minikoncerttel is megajándé-
kozták a nagyérdeműt. Egész 
nap nagy volt a nyüzsgés a ren-
dezvényen, ki lehet jelenteni, 
hogy ez egy hiánypótló és köz-
kedvelt esemény a régióban.

- Természetesen igyekez-

tünk tisztelegni méltán szere-
tett anyukáink előtt egy em-
léklappal és színpadi köszön-
tővel is, majd 18 órakor el-
engedtünk mindenkit haza, 
hogy családi körben tölthes-
se ezt az ünnepélyes estét.

Szeretném megköszön-
ni mindenkinek, aki segített. 
A helyi közösségeknek és a ré-
gióból érkező segítőinknek is. 

Köszönjük Dunakeszi ön-
kormányzatának, hogy lehe-
tőséget biztosított újra, hogy 
az amúgy nem kutyás Kato-
nadombból egy napra kutya-
barát helyszínt varázsolhat-
tunk és itt szeretnék köszö-
netet mondani és gratulálni a 

gazdiknak is, akik kedvencük-
kel érkeztek, hogy ilyen kultu-
ráltan és fegyelmezetten sike-
rült ezt végig vinni. Nagyon 
köszönjük, a Szeretem Duna-
keszit Egyesület minden tag-

ja, segítője nevében, folytat-
juk” – nyilatkozta Tasnádi 
István, a Szeretem Dunake-
szit Egyesület képviseletében.

Óriási siker kapujában 
a VSD kézis lányai

Az idei évben pedig már nem-
zetközi szinten is megmé-

rettették magukat a kézilabdá-
sok, ahol szintén kiváló ered-
ményt értek el, Európa legna-
gyobb utánpótlás tornáján, Prá-
gában.

A 2023/24. évi utolsó bajno-
ki mérkőzésen a női csapat Ka-
zincbarcikára látogat, hogy meg-
mérkőzzenek a dobogó második 
helyén álló BSK-Miskolc csapa-
tával. Győzelem esetén a csapat 
óriási lépést tesz az ezüstérem 
felé. Ugyanis amennyiben a kö-
vetkező héten, az utolsó fordu-
lóban a Göd csapata is legyőzi 
otthon a Miskolcot, akkor meg-

lesz az előre nem várt meglepe-
tés. Biztosak vagyunk abban, 
hogy az idei évi NBII felsőház-
ban még veretlen női csapatunk, 
mindent meg fog tenni Kazinc-
barcikán is a győzelemért a sze-
zon utolsó mérkőzésén. Aki te-
heti, az látogasson el a sportese-
ményre szombaton, és szurkoljon 
a dunakeszi hölgyeknek.

BSK-Miskolc – VS Dunakeszi, 
2024. május 18. szombat, 16:00 
óra, helyszín: Kazincbarcika, 
Don Bosco Szalézi Sportcsarnok

Hajrá Hölgyek, Hajrá Duna-
keszi!

Forrás: vsdunakeszi.hu/
Somfai Krisztina

VS Dunakeszi NBII-es női kézilabdacsapatunk számára biz-
tossá vált, hogy már a legrosszabb esetben is bronzérme-
sek lesz az idei szezonban. Az elmúlt években a kézilabda 
szakosztály kimagasló eredményeket ért el a különböző ha-
zai rendezésű korosztályos bajnokságokban, megannyi baj-
noki címmel megajándékozva városunkat.
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A város vezetői megszemlélték az önkéntesek gyakorlatát

Árvízvédelmi gyakorlat Dunakeszin 
Fontos, hogy naprakész ismeretekkel rendelkezzenek a mentőcsoportok

Persze nemcsak a dunai ár-
vízre készülnek fel ezek a cso-
portok, egyéb veszélyhely-
zetek elhárítására is, példá-
ul arra, hogy viharkárok ese-
tén mit kell tenniük. A gya-
korlat tudásfelmérést is szolgál, 
meg kell mutatniuk a csopor-
toknak, hogyan avatkoznának 
be például egy havária esetén. 

- A települési mentőcsopor-
tok nem hivatásos egységek, 
de természetesen a felügyeletet 
a katasztrófavédelem, mint hi-
vatásos szerv ellenőrizi, illetve 
a végén majd minősítik a gya-
korlatot. Ők egy nagyon össze-
szokott és felkészült csapat, na-
gyon sokat gyakoroltak, illetve 

készültek. Ha csak a néhány év-
vel ezelőtti dunakeszi viharkárt 
emeljük ki - amelynek felszá-
molásába nagyon sok település 
mentőcsoportja vett részt -, azt 
mondhatjuk, hogy akkor meg-
felelő rutint és gyakorlatot sze-
reztek. Számukra ezzel a mos-
tani gyakorlattal felfrissítik a 
korábban megszerzett tudásu-
kat – emelte ki Csámpai Attila.

A gyakorlaton zsáktöltés, szi-
vattyúzás és aggregátortelepí-
tés, védmű-, nyúlgát- és nyo-
mómedence kiépítése volt töb-
bek között a feladata azoknak a 
járási, települési mentőcsopor-
toknak, akik részt vettek Du-
nakeszin az árvízvédelmi na-
pon. Az árvízelhárítási felada-
tok mellett viharkárok során 

felmerülő problémák megoldá-
sára is trenírozták a csapatokat.

A decemberi nagy dunai ára-
dás - a Dunakanyar és Dunake-
szi mellett – végig vonult a fo-
lyó magyarországi szakaszán. 

 „A szakemberek is elismer-
ték, milyen jól teljesítettünk a 
decemberi árvízkor. Ezek után 
kifejezetten öröm, hogy Duna-
keszin rendezték meg az árvíz-
védelmi napot” – nyilatkozta 
lapunknak Dióssi Csaba. Du-
nakeszi polgármestere hang-
súlyozta: az árvízvédelmi nap 
egy lehetőség, hogy megtapasz-
talják, miben tudnak még fej-
lődni a sikeres árvízi védeke-
zés érdekében, illetve a mentő-
csapatok ilyenkor kigyakorol-
ják, hogy éles helyzetben mi-
lyen feladatokat kell végezniük.

„Ezek a mentőcsapatok 2013 
óta tevékenykednek, minden 
évben gyakorlatoznak annak 
érdekében, hogy szinten tart-
sák és fejlesszék a korábban 
megszerzett készségeiket. Örü-
lünk annak, hogy nincs gyak-
ran árvíz Dunakeszin. Ko-
moly, a település egészét érin-
tő árvíz utoljára 2013-ban volt. 
A város Duna menti szaka-
szán mindenhol ki van épít-
ve védgát. Dunakeszinél igen 
magas szintnek kell lennie a 

Dunának, hogy veszélyeztes-
se a települést. A város egy ut-
cájának lezárásával meg szok-
ták oldani a védelmet a szak-
emberek. 2013-ban fordult elő, 
hogy a 2-es út mellett, a vá-
ros déli határában is védekez-
ni kellett, nemcsak a Duna so-
ron” – ismertette Dióssi Csaba.

A polgármester arra a kér-
désünkre, hogy hosszú távon 
tervez-e a városvezetés Duna-
keszin tűzoltóságot, azt felel-
te, hogy már régóta folyik a vá-
rosi tűzoltóság tervezése. En-
nek helyét is kijelölték már.

„A tervek megvannak, vár-
juk ennek a megvalósítását. A 

rendőrség területe elég nagy. 
Hosszú távú elképzelésünk, 
hogy a rendőrség, a tűzoltó-
ság és a mentők egy nagy te-
lephelyen együtt tudják el-
látni a szolgálatukat, ami sok 
szempontból nagyon szeren-
csés megoldás lenne” – hang-
súlyozta a polgármester.

Folytatás a címlapról

Folytatás a címlapról

Kárpát-medencei kortárs 
magyar irodalmi sorozat 

indul Dunakeszin

Egy, a város kulturális éle-
tét színesítő irodalmi so-

rozat indításáról döntött Lő-
rincz Róbert, a városi könyv-
tár igazgatója, Csoma Attila, a 
művelődési központ igazgatója 
és Oberczián Géza Dunakeszin 
élő és alkotó író, aki a program 
ötletgazdája és egyben házigaz-
dája is. Az új rendezvénysoro-
zatról kérdeztük a szervezőket.

Lőrincz Róbert: Oberczián 
Géza többször fellépett már a 
könyvtárban saját könyveinek 
bemutatóján, és felkérésünkre 
más irodalmi programot is ve-
zetett nálunk, úgyhogy érdek-
lődéssel fogadtam a megkere-
sését, amiben egy nagyszabá-
sú, Kárpát-medencei irodalmi 
rendezvénysorozat indítását ja-
vasolta. Úgy gondoltam, hogy 
a könyvtár – a jelentős számú 
egyéb rendezvényei mellett – 
önmagában nem tudja ezt meg-
valósítani, ezért felhívtam Cso-
ma Attilát a művelődési köz-
pontból, aki szintén az ötlet 
mellé állt.

Oberczián Géza: Az utóbbi 
években az írás mellett a szak-
mai életem irodalmi események 
szervezése körül forgott. Ész-
re kellett vennem, hogy nagyon 
sok magyarországi alkotó mű-
vei nem jutnak el a határon túl-
ra, és a külhoni írók, költők mű-
vei is csak alig érhetők el ideha-

za, ezért a szerzők nem kapják 
meg azt az ismertséget, amit a 
műveik alapján megérdemel-
nének. Az ő bemutatásuk bár-
hol fontos irodalmi esemény. 
Dunakeszi, Pest-megye máso-
dik legnagyobb városa vélemé-
nyem szerint rendelkezik olyan 
érdeklődő olvasóközönséggel, 
akiket sikeresen meg tudunk 
szólítani egy ilyen izgalmas és 
különleges programsorozattal.  

Csoma Attila: Örömmel 
mentem el az első egyeztetésre, 
ahol rögtön ki is alakult a 2024. 
évi terv. A kortárs magyar szép-
irodalom bemutatása színesíti a 
műsorainkat és jól illeszkedik a 
művelődési központ népszerű 
programjainak körébe. Öt estet 
tartunk idén közös szervezés-
ben, ezek közül kettő lesz ná-
lunk, szeptemberben és novem-
berben, a többi estnek a könyv-
tár ad otthont. És természetesen 
a magunk eszközeivel segítjük a 
program népszerűsítését, kom-
munikációját is.

Oberczián Géza: A szervezés 
sikeres volt, a felkért szerzők, 
írók, költők örömmel vállalták 
a fellépést Dunakeszin. Szeret-
ném itt elmondani, hogy meny-
nyire hálás vagyok a könyvtár-
nak és a művelődési háznak, 
hogy felkarolták a programot. 
És meg kell említenem támo-
gatóinkat: a Kárpát-medencei 
kortárs magyar irodalmat be-
mutató programsorozatunk a 

Magyar Írószövetség anyagi tá-
mogatásával és a Keresztény Ér-
telmiségiek Szövetsége Duna-
keszi szervezetének társszerve-
zésében jön létre. A Dunake-
szi Programiroda pedig vállal-
ta a kommunikációs feladatok 
ellátását, a közönségszervezést, 
és ezzel a kezdeményezésünket 
városi rangra emelte, amire ki-
fejezetten büszkék vagyunk.  

A sorozat első eseménye jú-
nius 4-én 18 órakor lesz a Köl-
csey Ferenc Városi Könyvtár-
ban az Olvasók Napján. Mivel 
ez a nap az Összetartozás Nap-
ja is egyben, a jelenleg talán leg-
nehezebb helyzetben lévő hatá-
ron túli területről, Kárpátaljáról 
hívtak vendégeket. Lőrincz P. 
Gabriella József Attila-díjas köl-
tő, író és Csornyij Dávid Debüt-
díjas ifjú költő beszélnek majd 
Kárpátalja jelenéről, irodalmi 
hagyományokról és napjaink 
irodalmáról. Sok felolvasás szí-
nesíti a műsort, és Szégyenpiac 
címmel egy rendhagyó antoló-
gia is bemutatásra kerül, amely 
a kárpátaljai Együtt irodalmi 
folyóirat szerzőinek háborúval 
kapcsolatos írásait tartalmazza.

A következő előadás a műve-
lődési központban lesz szept-
emberben (még nincs pontos 
dátum), ekkor az Aparegények 
címmel tartott beszélgetésben 
Száraz Miklós György Magyar-
ország Babérkoszorúja díjas író 
Apám darabokban, Temesi Fe-
renc Kossuth-díjas író Apám, és 
Oberczián Géza Áramlás című 
regényeit mutatják be. A jelen 
írói a közelmúltat elemzik mű-
veikben, édesapjukat állítva a 
történet középpontjába. 

Október 3-án a könyvtár-
ban Szöllősi Mátyás József Atti-

la-díjas író, költő lesz a vendég. 
Egy sokoldalú szerző, fotográ-
fus, aki felolvasásaival, képeivel 
és zenékkel szórakoztat majd 
mindannyiunkat. Aki részt vesz 
a korábbi, júniusi könyvtári es-
ten, annak érdemes lesz újra el-
jönnie, hogy láthassa Szöllősi 
Mátyás megrázó fotósorozatát 
Kárpátaljáról. 

Novemberben a művelődési 
házban két Magyarország Babér-
koszorúja díjas erdélyi költő, Fe-
kete Vince és Lövétei Lázár Lász-
ló lesznek a vendégek. Transz-
szilvanizmusról, az erdélyi iro-
dalomról és saját költészetükről 
beszélnek majd sok felolvasással, 
a verseké lesz a főszerep. 

December 12-én zárul az 
évad a könyvtárban egy gyer-
mek-ifjúsági programmal. A 
tervek szerint Tallián Mariann 
író, színész, hegedűművész és 
férje, Lázár Balázs színész, köl-
tő műsorát láthatja majd a ti-
zenéves közönség Mariann ifjú-
sági műveire alapozva, sok fel-
olvasással, zenével. Sajnos ez az 
est még csak terv, mert a meg-
tartására még pénzt kell sze-
rezni. A szervezők bíznak ben-
ne, hogy ez mihamarabb meg-
oldódik. 

Kedves érdeklődők, figyel-
jék hát a Kölcsey Ferenc Városi 
Könyvtár, a VOKE József Atti-
la Művelődési Központ, a Du-
nakeszi Programiroda és a Ke-
resztény Értelmiségiek Szövet-
sége Dunakeszi szervezetének 
hirdetéseit és jöjjenek el ezek-
re a különleges irodalmi prog-
ramokra! Az estekről a Duna-
keszi Polgár hasábjain is beszá-
molunk.

Lőrincz Róbert
Fotó: Dobai Diána

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati 
iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu
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„Az ellenségeskedés világában 
kell valami, ami összeköt 
minket, sződligetieket”

Folytatás a címlapról

Kinek van ideje és energiája 
manapság az alkotás mély-

ségeiben megmártózni? Mert 
az alkotás nem csupán kézmű-
ves tevékenység: akkor van egy 
műnek mélysége, valódi tartal-
ma, ha az alkotó valóságos fi-
lozófiai, gondolati utazásként 

éli meg a létrehozás folyamatát. 
Nemcsak a tárgyra, az anyagra 
koncentrál, hanem átéli, és köz-
ben maga is teremti a matérián 
túlmutató szellemi tartalmat. 

A váci Madách Imre Műve-
lődési Központban most egy 
ilyen kiállítást látogathatunk 
meg. Zubovits Györkös Erzsé-
bet váci, és Vincze József duna-
keszi alkotók tárlata a „Rene-
szánsz újjászületése” címet kap-
ta. Sátori Lászlóné, a váci egy-
házmegye kulturális szervezője 
megnyitó beszédében méltat-
ta a két művészt, úgy is mint al-
kotót, és úgy is, mint eltérő ha-
bitusú szellemi embereket. Mű-
veiken keresztül hívta fel a fi-
gyelmet arra, hogy két teljesen 
különböző nézőpont is adhat 
egységes képet a világról, sar-
kallhat gondolkodásra, és jut-
tathat el hasonló következteté-
sekre. Két különböző filozófiai 
alapállás is felfedezheti ugyan-
azokat az értékeket, mutathat 
hasonló irányba. A megnyi-
tót Oroszki Vincze Tamás kon-
zervatóriumi hallgató bravúros 
zongorajátéka tette még emel-
kedettebbé.

A kiállított alkotások igen 
sokrétűek, és műfajukat tekint-
ve is különfélék: kisplasztikák, 
tekintélyesebb szobrok, dom-
borművek, grafikák, vázla-
tok, festmények és tűzzomán-
cok adják a tárlat javát. Mind-
két művészre jellemző a tu-
datos anyagválasztás és szak-

szerű anyagkezelés, a sokszor 
elgondolkodtató, nem egy-
szer megdöbbentő témaválasz-
tás. Zubovits Györkös Erzsébet 
kisplasztikái különösen figye-
lemre méltóak: meglepő köny-
nyedséggel, frissességgel keze-
li az anyagot, amelyet nagyvo-
nalú gesztusokkal mintáz meg, 
mozgást, dinamikát, életet le-
helve az agyagba, majd az en-
nek nyomán készülő bronz-
ba. Kiemelném Don quijote 

ábrázolását és hátrafelé nyila-
zó kis lovasát. Vincze József a 
fémmegmunkálás mestere: ko-
vácsolt, hajlított, különböző 
anyagokkal kombinált alkotá-
sai úgy tartalmaznak többlet-
jelentést, hogy közben nagyon 
is valós, mai problémákra, ve-
szélyekre, jelenségekre hívják 
fel a figyelmet. Érdemes megfi-
gyelni, milyen kiemelkedő ér-
zékkel bánik különböző anya-
gok – kő, bronz, vas – párosí-
tásával, kombinálásával. Jól 
megfigyelhető ez Honnan-ho-
vá? című plasztikáján is. Eső-
leső című, vegyes fémtechni-
kával készült alkotásán viszont 
azt érdemes észrevenni, milyen 
módon érvényesülnek a fémen 
a különböző patina-hatások, a 
meleg narancstól egészen a hi-
degebb, zöldes árnyalatokig, 
egyfajta festmény-szerűséget 
kölcsönözve a domborított al-
kotásnak. 

Valódi „reneszánsz-embe-
rek” ők mindketten, ritkák a 
mai világban, mint a fehér hol-
ló… Már csak ezért is érdemes 
ellátogatni a napokban Vácra, 
és meglátogatni a kiállítást.

Nyíri Márton

(A tárlat látogatható: 2024. 
június 14-ig, nyitvatartási idő-
ben, Madách Imre Művelődési 
Központ, Vác, Dr. Csányi László 
körút 63., Emelet galéria)

A Dunakanyar egyik leg-
szebb települése a korábbi 

évtizedben – több egyéb mellett 
– arról volt elismert, hogy szin-
te minden utcáját szilárd bur-
kolat borította, melyek azonban 
az idők során igencsak elhasz-
nálódtak. Felújításukat a helyi 
önkormányzat a község kasszá-
jának függvényében igyekezett 
folyamatosan felújítani.

Ám az utóbbi hetekben – 
mint oly sok más településen 
a választási kampány jegyé-
ben – több utca javítását vég-
zik a szakemberek. A hangula-
tos, ligetes településen a köze-
li napokban megújult a Meggy-
fa utca, a Dózsa György utca, a 
Nyárfa köz, majd – a gyűjtőút-
ként is funkcionáló – Akácos út 
néhány hete elkezdett felújítá-
sát, az újabb szakasz aszfaltozá-
sával tovább folytatt a kivitele-
ző cég.

A szomszédos Gödön is szá-
mos utca újul meg a hetekben, 
mint ahogy Dunakeszin is, ahol 
például az önkormányzat az ál-
lami fenntartású utak felújítását 
is támogatja anyagilag, hogy a 
lakosság minél jobb minőségű 
utakon közlekedhessen.

Vácon civil közösségek, az 
önkormányzati választáson in-
duló pártszövetségek képvi-
selőjelöltjei végeznek intenzív 
környezetszépítő és javító tevé-
kenységet.

Kampány van! Ez tény, de 
gondolom, abban egyetérthe-
tünk, hogy közel sem mindegy, 
hogy tettekkel, a közösségek ér-
dekében végzett érdemi mun-
kával vagy a politikai ellenfelet 
lejárató megnyilatkozásokkal 
szeretné valaki elnyerni a vá-
lasztók bizalmát, támogatását.  

(Vetési)
Fotó: KesziPress

Reneszánsz a visszapillantóban

Sződliget több utcáját aszfaltozzák

Váci és dunakeszi képzőművész közös kiállítása

- Miért kezdtek bele a soro-
zat készítésébe, mik a motivá-
cióik?

- A sorozat ötlete először 
több mint másfél éve fogalma-
zódott meg bennem, amikor 
több helytörténettel foglalko-
zó barátunkkal ötleteltünk, 
hogyan lehetne a múlt törté-
néseit még közelebb hozni az 
emberekhez. 2021 végén elké-
szült az első sződligeti hely-
történettel foglalkozó vas-
kos kiadvány, nagy motiváci-
ót adott, hogy tudtuk a könyv 

példája nyomán, hogy lehetsé-
ges közösségi összefogással al-
kotni valamit. A sorozat for-
mátuma részben a fogyasztha-
tóságot segíti, részben a kor-
szellem is erre terelt minket – 
úgy látjuk, hogy emiatt többen 
kapcsolódnak be a sorozat-
ba, még akkor is, ha nem né-
zik feltétlenül végig. A szán-
dékunk az volt, hogy szóra-
koztató, minőségi módon ad-
juk át a helytörténet ismereteit 
és megalapozzunk egy diskur-
zust Sződliget múltjáról, előd-

jeinkről. Az ellenségeskedés, 
megosztottság világában kell 
valami, ami összeköt minket, 
sződligetieket is, reményeink 
szerint a múltunk ilyen. 

- A beszámolók szerint 
azonban nem felhőtlen az 
öröm: az önkormányzati új-
ságban gunyorosan írtak a 
projektről és azt mondták, 
több millió forintból gazdál-
kodtak. Igaz ez?

- Be kell valljam, hogy na-
gyon rosszul esett, amikor egy 

Ókovács Benedeket, az Ezerarcú Sződliget című kisfilmsorozat szerkesztő-rendezőjét kér-
deztük kulisszatitkokról, a film készítésének motivációiról és további terveikről. A filmsoro-
zat új részei péntek esténként debütálnak a www.sződligetiek.hu honlapon. 

Ezekben a hetekben Sződliget nagyközség sem kivétel a ré-
gió szerte tapasztalható útfelújítási- és javítási munkálatoktól.

barátom szólt, hogy velünk 
foglalkozik hosszú cikkben a 
községünk magazinja. Amíg 
nem tudtam belelapozni, csak 
elképzeltem, mit írhattak, ad-
dig volt a legrosszabb, mert 
csak annyit tudtam, hogy cél-
keresztbe került ez a szerelem-
projektünk. Sosem volt rossz 
szándékunk a filmmel, na-
gyon sok embernek küldtünk 
felkérést és tényszerűen sem 
igazak a vádak. Nyilvános-
ságra is hoztuk a költségve-
tést, ami az újságcikkben írtak 
közel tizede csupán, mindösz-
sze kicsivel több mint félmillió 
forintból készült el a film. Na-
gyon fontosnak tartom meg-
jegyezni, hogy ezzel a film-
mel egy fillért sem kerestünk, 
a költségeink a bérleti díjakat 
és az előfizetéseket fedezték, 
lényegében emiatt nem men-
tünk csődbe a készítés során. 

- Mik a terveik a filmmel 
kapcsolatosan? Vannak új öt-
letek?

- Már a forgatások alatt 
nyilvánvalóvá vált, hogy na-
gyon sok történet, kiemelke-
dő személy nem fog beleférni 
ebbe a 8 részbe. Középtávon, 
ha a visszajelzések is ezt mu-
tatják, gondolkodunk a folyta-
táson is, de rövidtávon is van-
nak terveink: június 7-én este 
8 órától tartjuk a sződligeti 
főtéren a 8 részből összeál-
ló egész estés dokumentum-
film premiervetítését, ezen kí-
vül helytörténeti programokat 
szervezünk nyáron is és sze-
retnénk partnerként odaállni 
az ifjúság helyismereti nevelé-
se mellé is. 

- Kinek ajánlja az Ezerarcú 
Sződligetet?

- Természetesen elsősorban 

a sződligetieknek, hiszen jó, 
ha tudunk egymásról, ha mi-
nél többen megismerik közös 
értékeinket. Másodsorban pe-
dig bárkinek, akit érdekel egy 
Dunamenti kistelepülés törté-
nete, kiemelkedő személyisé-
gei, természetvilága. 

- Fiatalemberként mi ins-
pirálja, hogy a helytörténe-
ti filmkészítés mellett aktív 
szerepet kíván vállalni a he-
lyi közéletben? Önkormány-
zati képviselő-jelöltként mi-
vel és hogyan tud hozzájárul-
ni ahhoz, hogy az ön által is 
említett "a béke szigete legyen 
Sződliget"?

- Hogy mit tennék? Most 
már jó 5 éve vehetek részt ön-
kéntesként a helyi közösségi 
életben. Először kisebb felada-
tokat vállaltam, mostanra pe-
dig egyesületünk, a ZöldLiget 
programszervezőjeként Sződ-
liget legnagyobb közösségi 
rendezvényeinek szervezését 
koordinálhatom. Az elmúlt 
évek számomra nagyon sok 
motivációt jelentenek, mert 
megmutatják, hogy ha egy-
másra szomszédként és nem 
ellenségként tekintünk, nagy-
szerű dolgokra vagyunk ké-
pesek. Ebben a hitemben erő-
sít meg az a sok pozitív vissza-
jelzés – mert bőven volt ilyen – 
ahogyan fogadták a községük-
ről készített filmünket. Ha én 
is esélyt kaphatok, ugyanazt a 
szervező, szövetségépítő mun-
kát szeretném folytatni, amit 
az elmúlt években is igyekez-
tem elvégezni. Mindent meg 
fogok tenni, hogy ne okozzak 
csalódást!  V. I
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Rétvári Bence országgyűlési képviselő, az Ipoly feszt fővédnöke

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, hosszú távú 
munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a 
kozuzem@dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi 
vagy vonzáskörzetében levő 

lakhely (Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely

HULLADÉKSZÁLLÍTÓ JÁRMŰ 
RAKODÓT 

Elvárások:
• fizikai állóképesség

• terhelhetőség
• egészségügyi alkalmasság

• megbízhatóság
• minimum 8. általános iskolai 

végzettség
Amit kínálunk:

• Hosszú távú munkalehetőség, 
stabil háttér

• Hétköznapi 8 órás 
munkavégzés 

06:30-tól - 15:00-ig
• Szabad hétvége

• Munkaruházat biztosítása
• Bejelentett munkaviszony
• Munkába járás támogatása
• Egyéb juttatások: cafeteria

Előnyt jelent:
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 
(Fót, Göd)

 Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 

(mobil: 30 628 3206)  
vagy e-mailben:  

kozuzem@dkkozuzemi.hu
 

MUNKAERŐ FELVÉTELSzárnyalt a hangulat a Börzsönyi madarászok 
és Göd városának közös rendezvényén!

Több mint 100 program várja 
a látogatókat az idei Ipoly Feszten

A gödi termál strand terü-
letén több száz érdeklődő, 

vidám gyerek sereg kíséretében 
élvezete a állatokkal kapcsola-
tos előadásokat, játékokat, és a 
különböző ügyeségi feladato-
kat. A gyerekek megismerked-
hettek többek között az avar-
lakók életével, a börzsönyi pa-
takok titokzatos élővilágával, a 
méhek életével, a madarak szí-
nes világával, a vizes élőhelyek 
megtartásának fontosságával, 
és ízelítőt kaphattak abból, hogy 
a természet mennyi csodát tar-
togat közvetlen környezetünk-
ben is, csak fel kell ismernünk 

ezeket. A felnőttek érdekes elő-
adást hallhattak az év madará-
ról a mondákból ismert turul-
ról, vagyis a Kerecsen sólyom-
ról. A nap egyik fénypontja volt 
a gödi könyvtár által szervezett 
gyermekrajz pályázat díjátadó-
ja, amelynek különleges keretet 
adott a Potyó Imre természet-
fotós képeiből felállított strand 
galéria. 

Délután a Börzsönyi Helyi 
Csoport tagjainak vezetésével 
közös madarász túrán vehettek 
részt az érdeklődők a gödi láp-
rét területén. 

Cserép György

Ismertette, hogy eddig az 
Ipoly Feszt egy hétvégé-

re koncentrálódott, de idéntől 
egyfajta gördülő menetrend-
ben valósul meg. Az a nyolc 
település, amely csatlakozott 
hozzá, négy hétvégén egymás 
után látja vendégül az Ipoly 
Fesztre érkezőket, így lehető-
ség van arra, hogy akár több 
településen is megforduljon és 
részt vegyen a programokon 
az, aki az Ipoly-völgyébe ér-
kezik.

A határon átnyúló rendez-
vény összeköti az Ipoly két 
partján élőket is, hiszen a felvi-
déki Ipolyságon és Ipolyvisken 
is lesznek programok. A csat-
lakozó települések között sze-
repel Szob, Ipolydamásd, Má-

rianosztra, Kemence, Nagy-
börzsöny és Vámosmikola is.

Rétvári Bence hangsúlyoz-
ta, hogy mint minden feszti-
válon, itt is lesznek könnyű-
zenei programok ismert elő-
adókkal, például színpadra 

lép mások mellett Radics Gigi, 
a Bikini, DJ Spigiboy, az Első 
Emelet, a Fiesta, a Karthago, a 
Groovehouse.

Mint mondta: a rendez-
vénysorozat sajátossága, hogy 
ez egyszerre egy fesztivál, egy 

falunap, egy természetközeli 
és gasztronómiai esemény is. 
Az Ipoly Feszt lényege, hogy 
az Ipoly menti kistelepülések 
ilyenkor kinyitják a kapuikat 
a szomszédos községek és az 
ide érkezők előtt, és minden-
ki megtapasztalhatja a falusi, 
nyugodt, természetközeli élet-
módot. Mindemellett egy jó 
szórakozási lehetőség az orszá-
gosan ismert előadók koncert-
jein, de komolyzene és környe-
zeti programok is várják a lá-
togatókat. Az Ipoly Fesztbe 
belefér az evezés az Ipolyon, a 
természetjárás a Börzsönyben, 
a helyi ízek megkóstolása és a 
nagy bulik is.

Forrás: 0627.hu/  
Huszák-Nemes Zsuzsanna

Május 12-én közösen tartot-
ta meg Göd városa és a Ma-
gyar Madártani Egyesület 
Börzsönyi Helyi Csoportja az 
idei Madarak és Fák Napja 
rendezvényét. A kiváló han-
gulatot színesítette a regio-
nálisan megtartott születés-
napi megemlékezés is, mivel 
Madártani Egyesület ebben 
az évben ünnepli 50. szüle-
tésnapját.

Nyolc település, négy hétvégén keresztül, több mint 100 programmal várja az érdeklődőket a negyedik Ipoly Feszten június 
7-től július 7-ig. Az évek óta egyre népszerűbb Ipoly menti összművészeti fesztivál tízezres nagyságrendben vonz embereket 
az ország távolabbi területeiről is, illetőleg az itt élők számára is egy fontos nyárindító, szezonindító eseménysorozat – mond-
ta Rétvári Bence, a fesztivál fővédnöke szerdán, Budapesten tartott sajtótájékoztatóján.

HALLÓKÉSZÜLÉK

STÚDIÓ

GO/24/05DR2

*A hirdetésen szereplő Signia Active hal lókészülék nem szerepel a NEAK támogatási l istán.

Az akció 2024.05.02-06.30. között

vagy a készlet erejéig érvényes
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HALLÓKÉSZÜLÉK

AKCIÓ!

Tölthető Signia Active

szett most csak

Ingyenes

próbahordás!

GÖD, KINCSEM PARK

06 (70) 317 6881

Kérjük, egyeztessen velünk

időpontot!

god@widex.hu

A kockázatokról olvassa el a használati útmutatót, vagy kérdezze

meg kezelőorvosát!


